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Referat:	  Seksjonsmøte	  Kunstløp	  Skøyetinget	  2015	  
Dato:	  13.06.2015	  
Sted:	  Storefjell	  Resort	  Hotell,	  Golsfjellet	  
Referent:	  Charlotte	  W.	  Ludeña	  
	  
Status	  
Seksjonsmøtet	  kunstløp	  ble	  innledet	  med	  en	  kort	  gjennomgang	  av	  sesongen.	  Vi	  ser	  fremgang	  og	  
gode	  resultater,	  som	  skyldes	  profesjonell	  og	  langsiktig	  jobbing	  både	  på	  forbunds-‐	  og	  klubbnivå.	  I	  
kunstløp	  blir	  vi	  fler	  og	  fler,	  antall	  konkurranseløpere	  er	  nesten	  doblet	  de	  siste	  10	  årene.	  Vi	  har	  0,75	  
årsverk	  knyttet	  til	  kunstløp	  i	  administrasjonen	  i	  NSF,	  ellers	  jobber	  alle	  ressurspersoner	  frivillig.	  
	  
Økonomi	  
NSF	  har	  økonomiske	  utfordringer,	  som	  også	  rammer	  kunstløp.	  Delegatene	  ble	  oppfordret	  til	  å	  
fremme	  ideer/	  kontakter	  til	  mulige	  sponsorer	  for	  skøytesporten	  og	  kunstløp.	  NSF	  ble	  også	  bedt	  å	  
vurdere	  en	  “payback”	  ordning	  til	  klubber	  som	  klarer	  å	  skaffe	  midler	  til	  skøytesporten.	  
	  
Regelendringer	  
Utkast	  spesielle	  bestemmelser	  og	  øvelsesutvalg	  .	  Utkast	  med	  forbehold	  om	  eventuelle	  endringer	  fra	  
ISU.	  NB!	  Det	  kan	  komme	  endringer.	  	  
	  
Oppdatering	  spesielle	  bestemmelser	  

-‐ Cubs	  deles	  i	  to	  grupper	  etter	  alder-‐	  Cubs	  11	  og	  Cubs	  12.	  
o Mer	  fleksibilitet	  i	  forhold	  til	  terminliste	  
o Fysiske	  forskjeller	  på	  en	  10-‐åring	  og	  en	  13-‐åring	  
o Ønsker	  ikke	  å	  sette	  en	  grense	  oppover	  

-‐ 14	  åringer	  uten	  elementer	  til	  å	  gå	  Debs,	  oppforders	  til	  å	  gå	  Basic.	  
	  

-‐ Justere	  format	  LM/	  NM,	  åpne	  for	  flere	  løpere,	  men	  spisse	  mesterskapet	  med	  en	  
finalesøndag.	  Gjøre	  det	  mer	  interessant	  også	  for	  media.	  24	  løpere	  i	  de	  fleste	  klasser,	  12	  
løpere	  basic.	  	  

-‐ Kvalifiseringskravene	  er	  justert	  og	  gjelder	  nå	  bare	  teknisk	  score-‐	  minstekravene	  i	  
programmene/	  base	  level	  GOE	  0	  og	  laveste	  kravet.	  Komponentresultatene	  varierer	  fra	  panel	  
til	  panel,	  og	  vanskeliggjør	  sammenligning.	  Tidligere	  har	  det	  vært	  minstekrav	  for	  å	  få	  NM	  
tittelen,	  det	  er	  borte	  da	  man	  kvalifiseres	  gjennom	  minstekravet	  for	  deltagelse	  

-‐ Protokoll:	  arrangør	  publiserer	  resultater	  senest	  6	  timer	  etter	  konkurranseslutt.	  ISU	  –
resultater	  sendes	  elektronisk	  NSF	  innen	  en	  uke.	  	  

-‐ Sist	  ting	  ble	  det	  bestemt	  at	  man	  ikke	  skulle	  godta	  etterpåmeldinger.	  Det	  er	  kommet	  forslag	  
om	  reserveliste,	  der	  man	  får	  en	  plass	  dersom	  noen	  påmeldte	  trekker	  seg	  innen	  trekning.	  
Paragraf	  5	  er	  endret.	  Dobbelt	  påmeldingsgebyr	  for	  etteranmelding.	  Den	  første	  som	  står	  på	  
reservelisten	  får	  plassen.	  Klubbene	  må	  melde	  på	  i	  ‘prioritert’	  rekkefølge.	  
	  

-‐ Reviderte	  spesielle	  bestemmelser	  kommer.	  
	  

	  
Forslag	  
Forslag	  19.	  Fra	  Bergen	  KK	  
Vedtak:	  Enstemmig	  vedtatt.	  Oversendes	  til	  Teknisk	  Komite	  Kunstløp	  
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Forslag	  20.	  Fra	  Bergen	  Kunstløpklubb	  
Vedtak:	  Enstemmig	  vedtatt.	  	  
Forslaget	  oversendes	  breddeutvalget	  med	  anbefaling	  om	  at	  en	  slik	  veileder	  utarbeides,	  og	  at	  NSFs	  
etiske	  retningslinjer	  er	  en	  del	  av	  veilederen.	  	  
	  	  
Forslag	  21.	  Fra	  Stavanger	  Kunstløpsklubb	  
Vedtak:	  Forslaget	  falt	  enstemmig.	  Oversendes	  Toppidrettsutvalget	  for	  se	  på	  mulighet	  for	  spesifisering	  
av	  krav	  til	  rekrutteringslaget,	  samt	  informere	  om	  ISU	  stevner	  som	  er	  åpne	  for	  klubbdeltagelse	  i	  
august	  før	  sesongstart.	  

	  
Terminlisten	  

-‐ Etterstrebe	  en	  rettferdig	  liste	  for	  alle	  løperne,	  ikke	  mange	  for	  de	  yngste	  klassene	  i	  forhold	  til	  
de	  eldste	  klassene.	  	  

-‐ Ønsker	  å	  sperre	  helgen	  med	  ungdoms	  OL,	  slik	  at	  lokale	  stevner	  ikke	  arrangeres	  da,	  ønsker	  at	  
mange	  kommer	  og	  ser	  på	  

-‐ Kretsmesterskap/	  regionsmesterskap	  ,	  helger	  er	  satt	  av	  på	  terminlisten	  slik	  at	  gjennomføring	  
skal	  bli	  enklere.	  Klubbene	  ønsket	  ikke	  å	  slå	  sammen	  KM,	  så	  dett	  ble	  endret	  på	  terminlisten.	  

-‐ Mangler	  1	  stevne	  for	  de	  eldste	  klassene.	  
-‐ Mangler	  LM/NM	  arrangør:	  påmeldingsavgiften	  er	  økt	  slik	  at	  inntekten	  skal	  bli	  større.	  Teknisk	  

delegert	  er	  oppnevnt	  fra	  NSF,	  som	  bidrar	  i	  arrangement	  og	  planlegging.	  Samt	  NSF	  stiller	  med	  
data-‐	  og	  video	  operator	  og	  teknisk	  support.	  Hvor	  ligger	  utfordringene,	  siden	  ingen	  ønsker	  
arrangementet?	  

o Klubber	  er	  redde	  for	  kostnader	  
o Bygge	  opp	  kompetanse	  i	  klubbene	  etter	  at	  gamle	  travere	  har	  sluttet	  
o Både	  klubber	  og	  kretser	  kan	  arrangere	  
o For	  få	  egne	  løpere	  er	  aktuelle	  til	  å	  være	  med	  
o Mangler	  haller	  
o Tidspunktet;	  første	  helg	  etter	  juleferien.	  

§ TK	  presisterte	  at	  NM	  må	  ligge	  på	  et	  tidspunkt	  som	  passer	  til	  int.	  stevner,	  slik	  
at	  de	  beste	  er	  med	  og	  slik	  at	  man	  kan	  foreta	  uttak	  til	  store	  mesterskap	  under	  
denne	  konkurransen	  

o Transport	  mellom	  hotell	  og	  ishall:	  kjøring	  er	  ikke	  et	  ultimat	  krav	  
o Kan	  noe	  på	  tvers	  av	  kretser	  gå	  sammen?	  Kanskje	  kan	  noen	  bidra	  med	  kompetanse	  et	  

sted	  der	  man	  har	  isforhold?	  Oppfordres	  til	  å	  tenke	  utenfor	  boksen	  
o LM/NM	  kan	  bidra	  til	  rekruttering,	  kan	  være	  positivt	  for	  en	  klubb	  som	  ikke	  selv	  har	  

mange	  aktuelle	  løpere	  
o Dette	  må	  få	  en	  beslutning	  –	  for	  å	  bestille	  istid	  
o Alternativet	  er	  at	  resultater	  fra	  et	  nasjonalt	  stevne	  blir	  gjeldende	  som	  resultater	  

LM/NM	  
-‐ Elektroniske	  stevner	  generer	  mer	  inntekter	  enn	  papir,	  viser	  en	  oversikt	  fra	  i	  fjor	  –	  

påmeldingsinntektene	  er	  større.	  
	  

-‐ Ny	  frist	  for	  søknad/	  tilbakemelding	  26	  juni.	  Gi	  tilbakemelding	  TK	  dersom	  man	  har	  spørsmål,	  
behov	  for	  kompetansefor	  gjennomføring.NSF	  sender	  teknisk	  personell,	  så	  det	  tekniske	  skal	  
ikke	  være	  en	  utfordring	  

-‐ Kretsmesterskap,	  forslag	  om	  regionsdeling.	  
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o Konklusjon:	  sperrer	  helger	  til	  KM,	  men	  fjerner	  forslag	  til	  sammensetning	  av	  klubber.	  

TK	  forsøker	  å	  dekke	  opp	  dommere,	  men	  klubber	  må	  samarbeide	  på	  arrangør	  dager.	  	  
	  

-‐ Arrangørseminar	  2015,	  med	  hovedvekt	  på	  cuttere-‐	  info	  kommer	  
	  

Presentasjon	  DUK	  
-‐ Status	  dommere/	  kontrollere/	  Spesialister	  for	  2015/2016	  
-‐ Oppfordring,	  vær	  tidlig	  ute	  med	  å	  ta	  kontakt	  med	  dommerne	  for	  aktuelle	  stevner	  slik	  at	  

flybilletter	  og	  hotell	  kan	  bestilles	  tidlig	  
-‐ Klubber	  må	  også	  ta	  kontakt	  med	  overdommer	  tidlig	  for	  avgjørelser	  i	  forhold	  til	  konkurransen.	  

Overdommere	  skal	  ta	  kontakt	  med	  DUK	  dersom	  han/	  hun	  er	  usikre.	  Det	  er	  ikke	  klubben	  selv	  
som	  skal	  gjøre	  dette.	  

-‐ DUK	  ønsker	  å	  være	  i	  kontakt	  med	  klubbene	  for	  å	  hjelpe	  løpere	  og	  trenere.	  Har	  gode	  
kontakter	  med	  landslaget.	  Oppfordrer	  klubbene	  til	  å	  ta	  kontakt	  med	  dommerne	  for	  å	  gi	  
tilbakemeldinger	  og	  hjelp	  til	  utvikling	  av	  løperne.	  Dommerne	  man	  inviterer	  behøver	  ikke	  å	  
invitere	  ens	  egen	  klubb.	  Noen	  sender	  også	  videosnutter	  for	  å	  få	  tilbakemelding.	  Tydelig	  
bestilling	  på	  hva	  man	  skal	  se	  på,	  og	  at	  man	  kommer	  for	  å	  hjelpe	  treneren.	  	  

-‐ Dommerne	  kan	  også	  brukes	  til	  korte	  foreldrekurs.	  
	  
Presentasjon	  Toppidrettsutvalget	  

-‐ Bunn	  og	  topp	  henger	  sammen	  
-‐ Foreldreengasjement	  er	  veldig	  viktig,	  men	  bruk	  det	  positivt.	  Ikke	  sett	  kjepper	  i	  hjulene	  for	  

andre.	  
-‐ Kontrakt	  skrives	  mellom	  løper,	  klubb,	  NSF,	  som	  også	  gjelder	  treningsmengde	  
-‐ JGP;	  en	  løper	  får	  to	  stevner,	  de	  andre	  tre	  løpere	  som	  har	  klart	  kravene	  får	  ett	  stevne	  hver	  
-‐ Senior	  damer:	  en	  konkurranse	  hvor	  alle	  3	  senior	  damer	  sendes,	  med	  klare	  kriterier	  med	  uttak	  

til	  mesterskapene.	  To	  seniorkonkurranser	  for	  hver	  av	  senior	  løperne.	  
-‐ Det	  jobbes	  også	  hardt	  mot	  OLT,	  som	  setter	  veldig	  høye	  krav	  
-‐ Kriterier	  for	  isdans	  må	  også	  legges	  inn.	  

	  
Organisasjon	  

Ref.	  Framlegg	  om	  org.utvikling	  i	  plenum:	  
-‐ Fordobling	  av	  antall	  kunstløplisenser	  de	  siste	  10	  år	  
-‐ Hva	  betyr	  org.utvikling	  for	  kunstløp?	  

o Trenger	  man	  en	  regionsstruktur	  i	  kunstløp.	  Sannsynligvis	  mer	  enn	  for	  10	  år	  siden.	  
Klubbene	  må	  svare	  på	  dette.	  Kunstløpklubbene	  må	  ha	  sin	  egen	  prosess	  for	  å	  tenke	  
gjennom	  det	  man	  ønsker	  å	  bli	  bedre	  på.	  

o Kunstløp	  har	  en	  konsentrasjon	  på	  østlandet.	  
o Viktig	  at	  man	  hjelper	  opp	  de	  mindre	  klubbene,	  slik	  at	  de	  kan	  vokse	  seg	  sterke-‐	  støtte	  

opp	  under	  veis	  i	  nye	  klubber	  
o Komme	  inn	  i	  haller	  hvor	  vi	  ikke	  er	  tilstede	  
o Vi	  må	  bli	  flinkere	  til	  å	  gå	  allianser-‐	  konkurranse	  og	  samarbeidsforhold	  med	  f.eks.	  

ishockey	  
o Alle	  klubber	  må	  tenke	  gjennom	  hva	  man	  trenger	  hjelp	  til,	  hvor	  er	  barrieren	  for	  videre	  

utvikling.	  Først	  da	  kan	  man	  evaluere	  hva	  som	  er	  den	  beste	  strukturen.	  	  
	  
En	  samling	  på	  organisasjonsutvikling	  vil	  avvikles	  i	  løpet	  av	  sesongen.	  	  
	  

	  


